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Pan

Bartłomiej Dyba-Bojarski

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną w dniu 21 kwietnia 

2023 r., w sprawie stanu chodników na ul. Franciszkańskiej informuję, 

że bieżące utrzymanie chodników - jak sama nazwa wskazuje - wykonywane jest na 

bieżąco.

 Wojciech ROSICKI


